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Protokół Nr 9/2020 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytego w dniu  

26 listopada 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Jerzy Gładzki, Aleksander 

Kazimieruk i Renata Wasiluk oraz Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleszczelach Aleksy 

Roszczenko, Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki, Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w budynku Urzędu Miejskiego w Kleszczelach. Posiedzeniu 

przewodniczył Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki. Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło 

o godzinie 14.00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki otworzył posiedzenie komisji. 

Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, a zatem obrady są 

prawomocne. Następnie przedstawił projekt porządku posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o stanie realizacji inwestycji w 2020 r. 

3. Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 r. 

4. Przedstawienie projektu stawek podatków i opłat lokalnych na 2021 r. 

5. Przedstawienie projektów uchwał. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

Ad. 2. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił informację o stanie 

realizacji inwestycji w 2020 r. 

Komisja przyjęła informację, nie wnosząc uwag. Informacja stanowi załącznik Nr 2 

do protokołu. 

Ad.3. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił informację z wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2020 r. przyjęte Zarządzeniem Nr 111/2020 Burmistrza 

Kleszczel z dnia 30 września 2020 r. 

Burmistrz nadmienił, iż dochody budżetu gminy nie były znacznie pomniejszone 

pomimo, że część podatków nie wpłynęła. Dochody z tytułu wpływu z podatku dochodowego 

od osób fizycznych wyniosły niespełna 43%. Natomiast w innych pozycjach dochody były 

ponad 50%, w związku z tym nie było sytuacji aby środków finansowych brakowało na 

najważniejsze wydatki. 

Komisja przyjęła informację, nie wnosząc uwag. Informacja stanowi załącznik Nr 3 

do protokołu. 

Ad. 4. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż zgodnie 

z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 15 lipca 2020 r.  wskaźnik 

cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2020 r. w stosunku do I półrocza 2019 r. 

wzrósł o 3,9%. W związku z tym, stawki podatku od nieruchomości wzrosną o 3,9% z 

wyjątkiem podatku od budynków związanych z działalności gospodarczą, który jest 

proponowany w kwocie 22,10 zł/m
2
. Burmistrz przedstawił pozostałe proponowane stawki 

podatku od nieruchomości. Nadmienił, iż traktowanie przedsiębiorców z pozycji górnych 
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stawek byłoby dla nich zbyt dużą podwyżką i zniechęceniem do prowadzenia działalności 

gospodarczej na terenie gminy Kleszczele.  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż do naliczania podatku 

rolnego przyjmowana jest średnia cena skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających 

kwartał poprzedzający rok podatkowy 2021, podana w Komunikacie Prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego z dnia 15 lipca 2020 r. W bieżącym roku jest to kwota 58,55 zł/q i 

taką wartość proponuje się do naliczania podatku rolnego. Proponowana stawka podatku 

rolnego od osób fizycznych wynosi 146,375 zł/ha przeliczeniowy i 292,75 zł/ha fizyczny. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż do naliczania podatku 

leśnego przyjmowana jest średnia cena sprzedaży drewna za pierwsze trzy kwartały roku 

poprzedzającego rok podatkowy, podana w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 15 lipca 2020 r. Do naliczania podatku leśnego proponuje się przyjęcie 

kwoty podanej przez GUS w wysokości 196,84 zł/m
3
. Proponowana stawka podatku leśnego 

wynosi 43,3048 zł/ha. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionych propozycji stawek podatkowych  na 

2021 r.  

Zestawienie skutków zmiany stawek podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości 

w latach 2020-2021 stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Ad. 5. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki podczas omawiania punktu  

3 dotyczącego projektu stawek podatkowych przedstawił również projekt ustawy w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie  

przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kleszczele z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  w 2021 r. wraz z 

uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Orla i Gminą Kleszczele w 

sprawie przekazania Gminie Kleszczele realizacji zadania w zakresie zapewnienia uczniowi 

niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie gminy Orla, bezpłatnego transportu i opieki w 

czasie przewozu do szkoły wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 r. wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, 

za warunki pracy oraz szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia  za godziny 
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ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym  w szkołach 

prowadzonych przez gminę Kleszczele wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy  z dotychczasowymi dzierżawcami 

wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy Kleszczele, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Kleszczele oraz warunków  i zasad korzystania z tych 

przystanków wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 4 stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad.6. Przewodniczący Komisji wniósł o przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego  

w dniu 20 sierpnia 2020 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu w Urzędzie 

Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia. 

Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 8/2020 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

Ad. 7. Radna Renata Wasiluk zapytała, kiedy będzie otwarcie Biedronki? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jako gmina nie mamy 

informacji, kiedy będzie otwarcie sklepu Biedronka. 

Radna Renata Wasiluk poprosiła o sprostowanie informacji, czy to prawda, że most 

na drodze krajowej koło straży pożarnej, będzie jeszcze przebudowywany, ponieważ nie 

został dostosowany do kategorii drogowej i w związku z tym most nie został odebrany. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że most spełnia wszelkie 

wymagania i został już odebrany, natomiast trwa cały czas naprawa usterek. 

Radna Renata Wasiluk zapytała, czy dla Pana P. S. zostanie dany nowy lokal 

zastępczy? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jest to duży problem, 

ponieważ gmina nie ma lokalu socjalnego, który by mogła udostępnić temu Panu. Trwają 

obecnie procedury administracyjne, aby Pana S. umieścić w Ośrodku Pomocy Społecznej. 

Pozew w tej sprawie został przez kierownik MOPS-u złożony do sądu i czekamy na jego 

rozstrzygnięcie. 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 15.00 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk              Przewodniczący 

                            Komisji Rewizyjnej 

     

                                      Jerzy Gładzki 


